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• Bakgrunnen for arbeidet med 
utvikling av Schjongslunden

• Hva har kommet av innspill til 
oppstart av planen?

• Hva tenker dere om innspillene 
som har kommet ref. bestillinga fra 
kommunestyret?

• Videre prosess og arbeid

• Utarbeide plandokumenter, 
samkjøres med forprosjektet 
for ishall

SCHJONGSLUNDEN
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Bakgrunnen og 
«bestillinga»
• Schjongslunden og idrettsparken er et 

attraktivt og sentrumsnært område

• ønsker om videre utvikling fra den 
organiserte idretten

• begrenset areal - ønske om å bevare
grøntområdene

• Ble igangsatt en politisk prosess høsten 2021 > 
KS-vedtak i november 2022, med presisering:

• «(…) Av hensyn til tur og fritidsinteresser
mener kommunestyret at området ikke skal
fortettes utover det som ligger til grunn i
dette saksfremlegg»
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Hva skal vi legge mest vekt på når
området skal utvikles for 
fremtiden? 

Hvordan avveie mellom ulike
hensyn?

• Hva er regulert i gjeldende reguleringsplan? 
(sist endret i 2014)

• Bruker vi idrettsparken på en annen måte enn
gjeldende reguleringsplanen legger opp til?
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Foreløpig konseptskisse

• Bilfri «indre del» - sikre myke 
trafikanter

• Samle parkering på egne 
områder

• Plass- eller 
kapasitetsutfordringer for 
enkelte idretter

• Grøntområder og nye tiltak

• Torg / samlingspunkt
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Høringsinnspill

• Fått 12 innspill til oppstart 
• Idrettsråd og idrettsforeninger

• Hallene

• Myndigheter

• Ett innspill fra privatperson

• Er også gjennomført møter med 
andre grunneiere i området og 
med lag/foreninger som bruker 
området (okt 2023)

Vi er her
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Innspill fra idretten

Ringerike Idretts- og aktivitetsråd

Ringerike klatreklubb

Hønefoss ballklubb

Ringerike Friidrettsklubb

• Få ned trafikkbelastning og bedre 
kollektivtilbud for myke trafikanter

• Realistisk parkering 

• Garderobe raskt på plass, lagring av 
utstyr og servicebygg

• Flytte torget mot friområdet

• Utvidet buldreareal

• Behov for flere fotballbaner, 
uorganisert lekeområde

• Leiligheter knyttet idretten (fotball)

• Flytte garasjer pga 
trafikksikkerhetshensyn mellom 
Schjongshallen og AKA Arena. 
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Innspill fra hallene / grunneiere / privatperson

Hønefoss arena AS

AKA AS

Greta Endresen

• Tilrettelegging for videre effektive driftsforhold

• Parkering for bil og buss, universell utforming

• Kiss and ride og kollektivtransport

• Parkering og snødeponi mellom Hønefoss arena og 
AKA arena

• Grøntområder for friidrett/rekreasjon bør 
strammes opp

• BAK-1 (318/521), ønsker utvidelse av formålet 
(bl.a. bolig/hybel, forretning relatert friluftsliv) for 
større fleksibilitet. Ønsker makeskifte mellom AKA 
og Ringerike kommune

• BIS-1 (318/346), endre formål for optimal bruk av 
bygningsmassen.

• Ønsker seg inngjerdet lufteplass for hund
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Innspill fra myndigheter

Norges Vassdrag- og energidirektorat (NVE)

Statsforvalteren i Oslo og Viken

Viken fylkeskommune

HRA

• Sikre eksisterende skog mot elva og turvei. 
Bevaring av større trær. 100-metersbeltet. 

• Overvannsvurderinger bør løses i plansak

• Energi- og klimavennlige løsninger

• Sikkerhet rundt kvikkleire og flom. 
Hensynssoner som ivaretar sikkerhetskravene 
i TEK17. ROS-analyse. 

• Krav om å sikre nye tiltak for god tilpasning til 
bygde og naturgitte omgivelser

• Bestemmelse om kulturminner og 
anleggsfasen

• Renovasjonstekniske løsninger skal planlegges 
i en tidlig fase av utbygging, hvor det må ses 
på adkomst og snuplasser for å sikre 
trafikksikkerhet. Nedgravde 
renovasjonsanlegg bør vurderes.
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Hva 
tenker 
formannskapet?Hvordan kan vi oppfordre 

alle som bor i gang- og 
sykkelavstand til 

Schjongslunden til å velge 
bort bilen? Hva er viktig 
for barna? Hva er viktig 
for foresatte og andre 
brukere av området? 

Skal vi ta av idrettsflater eller 
grøntområder for å få til flere 
parkeringsplasser inne i selve 

idrettsparken eller vise til at det 
finnes parkeringsmuligheter i 

sentrum og på de videregående 
skolene?

Hvis vi ikke kan øke/opprettholde 
kapasiteten til ulike idretter 

hvordan bør vi best håndtere 
dette?

Er innledende 
konseptskisse et godt 

utgangspunkt for å sikre 
trygg ferdsel for 

barn og unge i en 
hverdagssituasjon?

Litt bilfritt eller helt bilfritt på indre 
områder?

Et lite inngjerdet område for hund? 
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